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Z A P I S N I K 
 
s redovne  sjednice Skupštine SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE od 11.06.2021. 
godine održane u Dugom Selu. 
Sjednica je započela u 16.00 sati.  
Svi predstavnici članova prethodno su dobili sve potrebne materijale.  
Predsjednik SOH Denis Sušac je pozdravio sve prisutne, zahvalio se na dolasku i prepustio 
riječ nacionalnom direktoru. 
Odmah se pristupilo izboru radnih tijela (verifikacijsko povjerenstvo i ovjerovitelji zapisnika). 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su Ivan Dubravica, Sandra Jadrijević i Davor 
Lukačević. Jednoglasno su izabrani.  
Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su i jednoglasno izabrani Vlado Strbad i Slađana Tatić. 
Za zapisničara je predložen nacionalni direktor Franjo Horvat sukladno Statutu i ustaljenoj 
praksi. Izabran je jednoglasno. 
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je da je prisutno 24 predstavnika članova Specijalne 
olimpijade Hrvatske od ukupno 45 punopravnih članova s pravom glasa što znači da je 
prisutna jedna trećine (i više) i da su sve odluke pravovaljane.  
 
Sjednici su prisustvovali punopravni predstavnici udruga ili ustanova:  
Franjo Horvat – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Sanja Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela;  
Ivan Horvat – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Josip Geček – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, Čakovec; 
Ivana Milina Šiklić – Centar za odgoj i obrazovanje Juraj Bonači, Split; 
Mladen Modrić – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
Jasna Ižaković – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
Ivica Rabuzin – Centar za odgoj i obrazovanje Lug, Samobor; 
Kruno Vragović – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
Davor Lukačević – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Sandra Jadrijević – Centar za autizam Zagreb; 
Branka Brčić Crnković – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
Mario Gržin – Centar za rehabilitaciju Komarevo; 
Barbara Duspara – Udruga za osboe s intelektualnim oštećenjem Golubica, Vukovar; 
Vlado Strbad – Udruga za promicanje zdravlja i zdravog načina života osoba s posebnim 
potrebama, Zagreb; 
Dunja Ščapec – Srednja strukovna škola Varaždin; 
Ivan Dubravica – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica; 
Marin Vučić – Centar za odgoj i obrazovanje Tomislav Špoljar, Varaždin; 
Antonio Požgaj – Udruga za inkluziju Lastavice, Split; 
Marijana Jukić – Udruga osoba s intelektualnim teškoćama Zvono, Split;  
Saša Brkić – Športsko društvo osoba s invaliditetom Uriho, Zagreb; 
Jurica Hajsek – Centar za rehabilitaciju Varaždin; 
Sandi Keser – Centar za rehabilitaciju Pula; 
Damir Boćina – Centar za rehabilitaciju Mir, Rudine; 
Svi prisutni predstavnici imaju vjerodajnice. 
 
Na sjednici su bile prisutne još ove osobe: 
Denis Sušac – predsjednik Specijalne olimpijade Hrvatske; 
Miljenka Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela; 
Tin Žunić – Športsko društvo osoba s invaliditetom Uriho, Zagreb; 
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Tomica Šoštar – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Slađana Tatić – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Edit Lemal – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
Sanja Prah – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Ante Vrančić – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Roko Vrančić – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Ruža Vrančić – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Matija Putar - Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Josip Putar – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Vlado Ščapec – Srednja strukovna škola Varaždin; 
Ines Škrbac – Udruga za osboe s intelektualnim oštećenjem Golubica, Vukovar; 
Marina Jermen Grgec – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Grozdana Jurec – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
Marija Ćubela – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
Mia Sučac – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
Martina Pepelko Fotak – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
Andrijana Đumlan Cetin – Centar za autizam Zagreb; 
 
Zapisnik s prethodne sjednice Skupštine održane 19.12.2020. preko Zoom aplikacije usvojen 
je jednoglasno. 
 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Izvješće o radu SOH u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju u 2020. godini 
3. Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade, Kazan 2022. 
4. Prijedlog Plana i programa za 2021. godinu  
5. Financijski plan i program za 2021. godinu 
6. Obiteljski program SOH 
7. Razno 

 
Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Na žalost sjednici Skupštine nisu prisustvovali predstavnici Lions-a iako su potvrdno 
odgovorili na našu zamolbu. Tokom sjednice stigao je mail s isprikom zbog ne dolaska jer je 
gospodin Melčić morao hitno otputovati u inozemstvo.  
 
Točka 1. 
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Sukladno epidemiološkim mjerama održali smo Prvenstvo Hrvatske u skijanju, Prvenstvo 
Hrvatske u trčanju na krpljama, Kup Hrvatske u skijaškom trčanju. Ostala natjecanja sukladno 
istim tim epidemiološkim mjerama nismo održali. Imali smo i stručno usavršavanje za 
članove UO SOH, kojem su prisustvovali predsjednik, športski i nacionalni direktor. Webinar 
je vodila predsjednica UO Slađana Tatić koja nam je prezentirala temu: Stručno mišljenje o 
utjecaju i uvjeravanju (zasnovano na Percipio platformi). Webinaru je prisustvovala i Martha 
Jo Braychic (Vice President, Operations SOEE). Na kraju izlaganja imali smo i diskusiju koju 
je inicirala Martha, a posebno je briljirala Miljenka Biliškov. Održano je i Otvoreno prvenstvo 
Hrvatske u atletici on line. Sudjelovale su i dvije ekipe izvan Hrvatske.  
Naša predstavnica Slađana Tatić sudjelovala je na online edukaciji "Sportsko pravo za 
nepravnike" koje je održano u četiri osnovna modula: uvod u sportsko pravo, struktura sporta 
i tijela za rješavanje sporova, rješavanje sporova u sportu, anti-doping. Edukaciju je provela i 
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certificirala "Academy of Leadership Sciences Switzerland" (ALSS). Troškove je snosio 
HOO. Na zadnjem Upravnom odboru provedeno je stručno usavršavanje – Upravljanje 
pritiskom i stresom za izvedbu na najbolji način. 
Slađana Tatić imala je izlaganje koje se odnosi na usavršavanje članova Upravnog odbora a 
zasnovano je na Percipio platformi. Prije nekoliko dana Davor Lukačević napisao je 
vlastoručno pismo i poslao ga Julen-u Lopetegui treneru Sevilje. Iz SOEE zamoljeni su treneri 
iz kojih država igraju igraći za Sevilju. On je ambasador Specijalne olimpijade i to su bila 
pisma podrške za njegov rad i trud. 
Izvješće je usvojeno jednoglasno. 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2020. godini 
Izvješće su svi prethodno primili. Pročitana je Odluka o usvajanju financisjkog izvješća od 
strane Nadzornog odbora SOH. 
Izvješće je prihvaćeno jednoglasno. 
Točka 3. 
Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Kazan, Rusija 2022. godine  
Što se tiče zimskih igara imali smo dvije situacije. Prvo nam je od strane SOEE naknadno 
ponuđena mogućnost nastupa floorball ekipe i drugo, izabrana ekipa Centra Juraj Bonači za 
skijaško trčanje je odustala. Imali smo dva natječaja na kojima su izabrane ekipe: za floorball 
ekipa iz centra Ivan Štark Osijek i za skijaško trčanje ekipa Srednje strukovne škole Varaždin. 
Ravnateljica Centra Ivan Štark iz Osijeka, Edit Lemal pokazala da svojim djelatnicima ne 
daje samo moralnu nego i stvarnu podršku. Dovezla je floorball ogradu iz Pule, opremu i 
golove iz Zagreba. Dogovorila dolazak Vlade Strbada športskog direktora, koji će pomoći u 
brušenju forme naših športaša. Dogovorene su i pripremne utakmice. 
Možemo reći da je registracija naših športaša preko platforme SO Connect pri kraju te se u 
skorije vrijeme očekuje rješavanje viza. Predsjednik je govorio o mogućnostima putovanja, 
samo avion, avion i vlak. Tu ćemo odluku donijeti kada za to dođe vrijeme.  
 
 
Točka 4.  
Plan i program za 2021. godinu – kalendar događanja 
Plan za 2021. godinu smo već usvojili ali s obzirom na situaciju morati ćemo ga vjerojatno 
drastično reducirati budući da smo u prvom dijelu godine odradili pod točkom jedan navedena 
natjecanja i aktivnosti. 
Zaključak je da nećemo sada mijenjati plan i program, budući da ne možemo unaprijed znati 
kako će se razvijati situacija s Covidom 19 do kraja godine i kako će naši članovi uspjeti 
eventualno nadoknaditi planirana  natjecanja, a koja su preskočili zbog epidemioloških mjera. 
O pozivu na HOD konferenciju i detaljima oko nje pričao je predsjednik Denis Sušac. 
Isto tako iznio je razgovor s gospođom Pletikosa iz Ministarstva. Gospođa Pletikosa pohvalila 
naš rad i trud i poslati će okružnicu o suradnji sa Specijalnom olimpijade Hrvatske. 
Plan i program sa svim navedenim jednoglasno je usvojen. 
 
Točka 5. 
Financijski plan za 2021. godinu 
Također i financijski plan smo usvojili na prošloj sjednici, ali ponovno širenje pozitivnih na 
covid i mjere nacionalnog stožera dovele su do otkazivanja nekih natjecanja, kako domaćih 
tako i međunarodnih. Sukladno tome mijenja se i financijski plan ali smo veći dio zadržali 
zbog toga jer postoji mogućnost održavanja natjecanja i drugih aktivnosti u drugom dijelu 
godine. Za 26.06.2021. priprema se sakupljanje sredstava kao pomoć za sudjelovanje 
delegacije SO Hrvatske u Rusiji. To radi Steve Rukavina tj. NFCA i CFU, između ostalih 
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sudjeluju bivša predsjednica Kolinda Grabar Kitarović i bivši ambasador u Hrvatskoj Peter 
Galbraith. Predstaviti će se i dio naše ekipe za Rusiju, trkači na krpljama s trenerom. 
 Uz gore navedeno obrazloženje predloženi financijski plan je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 6. 
Obiteljski zdravstveni forum 
Predavanje o odlasku na međunarodna natjecanja je održao Vlado Strbad. U pripremama za 
odlazak i vađenju putovnica, liječničkih i potpisivanju privola tu najveći teret snose roditelji s 
trenerima. 
Slađana Tatić je održala predavanje o dijabetesu.   
Predstavljeni su naši prisutni športaši.  
 
Točka 7. 
Razno 
Rasprava se vodila oko problema vezanih za covid i odlaska na Igre u Rusiju, oko pravilnika 
o licenciranju trenera i svjetskih ljetnih igara Specijalne olimpijade Berlin 2023.  
Predsjednik Denis Sušac je konstatirao da je sjednica završila u 20.10 sati. 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Franjo Horvat         Vlado Strbad 
 
 
 
 
        Slađana Tatić 
 
 


